
Rondvraag politieke avond 20 april 2021
 
Op 4 februari 2020 is in deze raad de motie aangenomen waarin aan het college werd 
gevraagd bij de rijksoverheid aan te dringen op meer zorgvuldigheid bij het uitrollen en 
vergunnen van de 5g netwerken.  Hierin werd  zowel gewezen op de gezondheidsaspecten, 
als op de privacy aspecten en de bescherming van de persoonlijke levenssfeer van onze 
inwoners.
Hierbij vragen wij aan het college:
1.      Welke acties zijn nav. deze motie ondernomen om bij de rijksoverheid duidelijkheid 
te verkrijgen dat genoemde gezondheids- en privacybeschermigsaspecten voldoende 
gewaarborgd worden ?
2.      Welke antwoorden zijn hierop verkregen ?

Namens de fracties van PW en PvdA 


